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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY 
ČESKÉ PSYCHOANALYTICKÉ SPOLEČNOSTI z.s. 

dne 9. 1. 2024 
 
Schůze členů Rady se uskutečnila on-line.  
 
Přítomni: David Holub, Martin Mahler, Martin Babík, Lenka Goldová, Martina Telerovská  
Za PI ČPS přítomen Roman Telerovský  
 
Body schůze:  

1. Projednání bodů programu plánované členské schůze v lednu 25. 1. 2024: 
- Navržení Martina Mahlera k volbě do funkce koordinátora výboru pro trénink. Po 

odstoupení L. Březinové z této funkce v prosinci 2023 byli osloveni supervizní a 
tréninkoví analytici, aby vyjádřili svou ochotu do této funkce kandidovat. M. Mahler 
je jediný, kdo se o tuto funkci uchází.  

- Hlasování o žádosti Jiřího Michalce o prozatímní členství 
- Přijetí oznámení Kamila Černého o odstoupení z funkce tréninkového a supervizního 

analytika 
- Přijetí oznámení o změně členství Markéty Karlové z řádného člena na emeritního 

člena 
- Návrh výše členských poplatků pro rok 2024, kandidáti, kteří ukončili osobní analýzu, 

by platili stejnou částku jako členové 16 000, částka u kandidátů v osobní analýze by 
zůstala stejná 4 000,- Kč. 

- Rozvaha o hospodaření ČPS 2023. Informovat bude L. Goldová. 
 

2. Návrh Martina Mahlera na vznik finančního fondu pro kandidáty. Vstupní sumu, více 
než 100 000,- Kč, by tvořil výtěžek ze jeho semináře „S. Ferenczi a současná 
psychoanalýza“. Peníze by mohly být využity ve prospěch kandidátů pro jejich další 
vzdělávání, účast na konferencích apod. 
 

3. David Holub znovu vznesl podnět k aktivnímu oslovení konkrétních členů, kteří by 
mohli být kandidovat ve volbě Etické komise. Na setkání TA a SA se vyslovili V. 
Probstová a P. Junek, že by byli ochotni přijmout práci v komisi, byl osloven L. Vrba, 
který svoji účast také zvažuje. Je ale potřeba ještě zkusit oslovit i další členy 
společnost. Úkolem nově zvolené EK bude především vypracovat jednací řád Etické 
komise ČPS. 
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4. Roman Telerovský předložil Radě návrh dodatečných změn ve Stanovách ČPS. Rada 
s navrženými změnami souhlasí a navrhne je ke schválení na členské schůzi 25. 1. 
2024.  

 
5. Členové Rady diskutovali o dopise Martina Mahlera Dr. Claudii Frank ohledně EVP2 a 

M. Mahler si jejich názory vyslechl. Rada se usnesla, že bere na vědomí, že kolegyně 
V. Probstová a kolegyně L. Březinová se ujaly organizace setkání EVP2. 

 
6. Pokladnice Lenka Goldová informovala Radu o sdělení Dr. Probstové, že „bývalo 

zvykem uhradit večeři s vizitory“. Vzhledem k tomu, že organizátorkami EVP2 nebyl 
dosud dodán návrh o výši finanční částky, nemohlo být o této věci rozhodnuto.  
 

7. Dr. Černý žádá přístup k dopisům od Etické komise Vídeňské psychoanalytické 
společnosti. M. Telerovská byla pověřena jejich přeposláním. 

 
Zápis schůze Rady zapsala M. Telerovská                                     V Praze 9. 1. 2024 
 


